
 

  
 

Svar 

nr. 

Navn Dato Høringssvar (gengives i forkortet 

og redigeret form) 

Op-

følg-

ning 

1 Søren 

An-

dersen 

16. juli 
2021 

Opmærksomheden henledes på 
materialevalg.  

Der henvises til en nylig sag om en 
bro over Gudenåen, hvor der blev 
anvendt Douglasgran. Københavns 
Kommune opfordres til at være op-
mærksom på valg af materiale, træ 
såvel som metal, til dæk såvel som 
fundering, så broen kan stå i mange 
år. Link til avisartikel 

Op-

lys-

nin-

gen 

vide-

regi-

ves til 

byg-

herre 

2 Anna 

Larsen 

16. juli 

2021 

Anna Larsen finder, at der ikke skal 
dispenseres, da der er så lidt natur, 
og §3 natur er nødvendig, og ikke 
bør forstyrres eller ødelægges. Be-
grundelsen for dispensationen an-
gives ikke at være okay. 

Taget 

til ef-

ter-

ret-

ning 

3 Mor-

ten 

Ankjær 

17. juli 

2021 

Morten Ankjær finder ikke, at Kø-

benhavns kommune har de rette 

kompetencer til at vurdere sagen 

med henvisning til sagen om Ama-

ger Fælled, som anføres at være 

amatøragtig behandlet. Det foreslås, 

at uvildige eksperter laver en vurde-

ring. 

Taget 

til ef-

ter-

ret-

ning 

4 Fri-

luftsrå-

det Kø-

ben-

havn v. 

Svend-

Erik 

Fangel 

26. juli 

2021 

Friluftsrådet København har ingen 
bemærkninger til den ansøgte dis-
pensationsansøgning, men savner 
redegørelse for foranstaltninger til 
sikring af affald ikke spredes i natu-
ren og i vandet. 

 

Vi-

dere 

gives 

til 

byg-

herre 

26. august 2021 
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https://ugeavisen.dk/bjerringbroavis/artikel/syv-%C3%A5r-gammel-kj%C3%A6llingh%C3%B8lbro-skal-rives-ned-vi-st%C3%A5r-med-en-bro-som-ikke-kan-bruges-2019-6-27
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Peder-

sen 

5 Valby 

Lokal-

udvalg 

11. au-

gust 

2021 

Valby Lokaludvalg bakker op om 
projektet med at etablere to min-
dre træbroer på den side af Dam-
hussøen, der vender ned med 
Damhusengen. 
 
Det er desuden positivt at udvide 
stiens bredde på dette sted. Pro-
jektet er i mindre skala og passer 
godt ind i miljøet, samtidig med at 
det øger den rekreative værdi af 
området. Der har tidligere været 
en træbro i samme område. 
 
Valby Lokaludvalg ønsker at erin-
dre om ønsket om, at der også 
kunne etableres et par bænke ved 
stien på vestsiden af søen. 

Taget 

til ef-

ter-

ret-

ning 

6 Van-

løse 

Lokal-

udvalg 

28. ja-

nuar 

og 17. 

juni 

2021 

Vanløse lokaludvalg har givet to 

høringssvar. I brev af 28. januar 

2021 nævnes, ud over flydebro-

erne også træer og forhold om-

kring trafikanter. Lokaludvalget på-

peger at broer ved ishus gerne ses 

udvidet og at flydebroerne ikke 

bør muliggøre badning, og at dette 

bør indgå i den politiske behand-

ling.  

I brev af 17. juni tilslutter udvalget 

sig det reviderede projektforslag 

og herunder at træer kan fældes, 

med angivelse af at trafikforhol-

dene bør have højeste prioritet. 

Taget 

til ef-

ter-

ret-

ning 

 


